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                                               Skolebestyrelsen 

Referat 
Data om mødet 

 

Dato: 26. september 2023 

Kl. 19.00 – 21.00 

Personalerummet. 

 

 

 

Mødedeltagere:  

Betina Christensen  

Birgitte Nørgaard 

Katja Jacobsen  

Stina Andersen 

Camilla Jarlholm  

Malene Brønd 

Mia Stensgaard 

Mette Larsen 

Nina Holm Jensen 

Jakob Dalgas  

Karin Villumsen - souschef (referent) 

Nick - inviteret som suppleant 

 

Elevrepræsentanter: Josefine  

 

Afbud: Malene, Katja, Mia, Nick. 

 

Pkt. Dagsorden:  Ansvarlig: 

1 Godkendelse af dagsorden og 

opfølgning fra sidste møde 

Godkendt 

       2 Nyt fra elevrådet Der er ikke noget nyt. 

3 Tilbagemelding fra diverse møder 

samt en præcisering af tidspunkt 

den 7. december. 

(Skoleudvalgsformanden på besøg den 

16. januar) 

 

Kommende bestyrelsesmøde: 

7/12 bestyrelsesmøde kl. 18.00 – 20.00  

Der serveres æbleskiver og alkoholfri gløgg 

 

16/01 besøg af skoleudvalgsformanden fra 

kl. 17.00 – 18.00  

16/01 bestyrelsesmøde fra 18.00 – 20.00. 

mødet er flyttet fra 22/01. 

 

Bestyrelsens formandskab har deltaget i 

dialogmøde på Rådhuset.  

4 Henvendelse fra forældre som 

ønsker at deltage i 

skolebestyrelsen. 

Drøftelse: Skal vedkommende tilbydes 

deltagelse som suppleant? 

Henvendelse fra en mor i 0.b. der ønsker at 

deltage i bestyrelsesarbejdet. 

 

Formanden kontakter vedkommende som 

kan indtræde som 2. suppleant.  

  

Der er valg til bestyrelsen i foråret 2024.  

5 Budget 2024 

Orientering om budgetforlig 

Drøftelser af situationen for Borup 

Skole 

Det kommunale budget for 2024 er 

forhandlet færdigt.  

 

3 mindre besparelser –  

Hårde hvidevarepuljen 

Specialskolerne skal have flere elever 

Specialskolerne skal spare på 

aktivitetskonti. 
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Skolen –  

Orientering af tildeling og forudsætninger til 

kommende budget. Drøftelse af prognose til 

kommende skoleår.  

6 Mobilbevidst skole 

Temadrøftelse: Hvordan går det med 

denne ordensregel? 

Er der ønsker til ændringer? 

Hvad rør sig på skolen? Hvilke data kan vi 

indhente fra personalet, så vi får et bredt 

indblik.  

 

Gør vi det der står i princippet?  

Der gennemføres mobilfri uger i 

mellemtrinnet og udskolingen.  

Det er ledelsens indtryk at princippet 

efterleves også hvad angår bevidsthed om 

og opmærksomhed omkring 

hensigtsmæssig brug.  

 

Lærerne ønsker ikke at vende tilbage til at 

skulle inddrage mobiltelefonerne.  

Der skal måske arbejdes med mere 

strukturerede undervisning i god digital 

adfærd.  

 

Princippet er behandlet på mødet og 

fortsætter uændret fra d.d.  

Ny version på skolens hjemmeside. 

7 Elevernes mødetid 

Temadrøftelse: Elevernes mødetid – 

kan den ændres? 

Drøftet. 

8 Meddelelser  

9 Eventuelt 

Herunder punkter til kommende møder 

Hvad skete der med Store Bededag? 

lærerne skal på arbejde d. 3/1-23.  

Der arrangeres en kursusdag for lærerne.  

 

Hvorfor skal Indskolings eleverne ud med 

deres 10ér mad?  

Ideen er at eleverne har en ”haps” – en 

klapsamme mad eller et stykke frugt der 

kan spises hurtigt.  

 

Kommende møde –   

24/10 Nina melder afbud.  

 

Lærernes dag d. 5/10 – skolen bestiller 

kage til personalet (medarbejderne). (Pia)  

 

Punkter til kommende møde: 

Kursus for bestyrelsen gennem Skole og 

Forældre. 

 

Valg – hvornår og hvem? 

 

Deltagelse i Åbent hus uge 12 med en bod.  

 

Må eleverne gå uden for skole? 

Ordensregel.  

 


